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 افتتاحیه لیگ بانوان تکواندو کشور 
با قضاوت داور خوزستان

برگزاری رقابت های لیگ نوجوانان جام آینده سازان المپیک  و نونهالان کشور جام 
شکوفه های تکواندو با قضاوت داور خوزستانی.

به گزارش روابط عمومی هیات تکواندو اســتان خوزستان و به نقل از رییس کمیته داوران این هیات 
دیدار های هفته اول و دوم از گروه اول و دوم ، افتتاحیه سیزدهمین دوره رقابت های لیگ نوجوانان دختر 
جام آینده سازان المپیک و همچنین دیدار هفته اول و دوم  مسابقات نونهالان دختر جام شکوفه های 
تکواندو با قضاوت سیده مینا حسینی داوران خوزستانی برگزار می گردد.بر پاییه همین گزارش این رقابت ها 
به مدت دو روز طی روزهای ۱۴ و ۱۵ شهریور ماه سال جاری به میزبانی خانه تکواندو در تهران برگزار 
می گردد.شایان ذکر است حسینی مربی بین المللی و داور درجه یک تکواندو است که پیش از به عنوان 

بهترین داور لیگ کشور معرفی شده است.

پویش مشق مهربانی در البرز اجرا شد
مدیرکل بهزیستی البرز گفت: پویش مشق مهربانی به مناسبت بازگشایی مدارس و 

نزدیک شدن به سال تحصیلی جدید در حال اجرا است.
به گزارش خبرنگار ما ) مهشید سلیمان گرمابکی ( -وجیهه محمدی اظهار کرد: استان البرز ادارات بهزیستی 
شهرستان ها و مراکز دولتی تابعه و همچنین ستاد اداره کل بهزیستی استان کمک های مردمی را جمع آوری 
می کنند و به دست مددجویان نیازمند تحت پوشش می رسانند. این بسته های حمایتی تحصیلی شامل اقلامی 
از قبیل کیف و لوازم التحریر مانند، مداد، خودکار، پاک کن، تراش، مدادرنگی دفتر، دفتر نقاشی و.... است.

مدیر کل بهزیستی باتشکر از همراهی مردم نوع دوست و همیشه در صحنه البرز افزود: مردم و خیرین علاوه 
بر مراجعه به ادارات بهزیستی و مراکز تابعه سراسر استان البرز می توانند کمک های نقدی خود را از طریق 
پرداخت مجازی به کارت مشارکت های مردمی بهزیستی استان البرز به شماره ۶۳۶۷۹۵۷۰۵۵۴۸۵۰۷۷ و 
شماره حساب ۴۱۸۱۰۳۴۵۴۱۹۶۱۳۲۴و یا با کد دستوری #۲۵۰۰۰۰*۶۶۵۵ اهداء کنند همچنین می توانند 

جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۰۲۶۳۲۵۴۹۰۶۶ تماس حاصل نمایند.

متروی کرج آبروی البرز است
مجتبی عبدالهی گفت: مترو آبروی اســتان اســت و باید با استفاده از همه توان و 

ظرفیت ها در جهت تکمیل و بهره برداری از این پروژه قدم برداشت.
به گزارش خبرنگار ما )امید ســلیمان گرمابکی (- اســتاندار البرز  به همراه  جمعی از اعضای شورا و 

سرپرست شهرداری کرج از روند پیشرفت خط ۲ قطار شهری این کلانشهر بازدید کرد.
وی در این بازدید با قدردانی از تلاش شورا و شهرداری، بر استفاده از همه ظرفیت های استانی و ملی 
برای بهره برداری از پروژه قطار شــهری تاکید کرد. استاندار البرز گفت: مترو آبروی استان است و باید 
با اســتفاده از همه توان و ظرفیت ها در جهت تکمیل و بهره برداری از این پروژه قدم برداشت.مجتبی 
عبدالهی با بیان اینکه مترو و کنارگذر شهید سلیمانی دو پروژه مهم استان به شمار می روند، اظهار کرد: 
با بازدیدهای هفتگی روند پیشرفت این دو پروژه مهم بررسی و مشکلات رفع خواهد شد.وی ادامه داد: 
پروژه قطار شــهری باید در این دوره شورا )شورای ششم( به بهره برداری برسد و در این مسیر از همه 
ظرفیت ها استفاده خواهد شد.این مسئول توضیح داد:  حرکت بر مبنای برنامه زمان بندی شده می تواند 

سرعت پیشرفت پروژه را افزایش دهد.

اجرای عملیات عمرانی در اراضی خیابان شهید ایرانی
مدیر منطقه پنج شهرداری کرج از اقدامات عمرانی شامل زیرسازی وجدولگذاری 

اراضی شهید ایرانی با اعتباری بالغ  بر ۲۳ میلیارد ریال خبر داد.
حشمت الله عزیزی با اشاره به اجرای عملیات زیرسازی و جدول گذاری اراضی شهید ایرانی اظهار کرد: این 
عملیات در راستای بهسازی و ساماندهی معابر و هدایت آب های سطحی اجرایی می شود.عزیزی با اشاره 
به اینکه طی سال گذشته حدود دو هزار و ۵۰۰ متر جدول گذاری و ۳۰ هزار مترمربع زیرسازی با صرف 
۱۵ میلیارد ریال در این اراضی اجرایی شده، افزود: بر اساس پیش بینی های صورت گرفته مقرر شده در این 
محدوده عملیات جدول گذاری به طول دو هزار متر مربع و عملیات زیرسازی به متراژ ۲۵ هزار مترمربع 
در دو لاین اجرایی شود.وی ادامه داد: در فاز اول این پروژه درسال جاری خیابان ۳۰ متری حدفاصل بلوار 
شهید ایرانی تا ضلع شمالی شهرک پردیسان زیرسازی وجدولگذاری و روکش آسفالت آن در دستور کار 
منطقه قرار گرفته که عملیات عمرانی آن در حال انجام است.عزیزی بابیان اینکه معبر مذکور دارای ۲۰ معبر 
فرعی است و بعد از اجرای عملیات زیرسازی وجدولگذاری روکش آسفالت در این معابر فرعی نیز انجام 
خواهد شد.مدیر منطقه پنج شهرداری کرج در پایان از شهروندانی که درخواست و پیگیر اقدامات عمرانی 
در این اراضی بودند نوید داد که به زودی می توانند با مراجعه به شهرداری منطقه برای زمین های خود پروانه 

ساخت اخذ نموده و برای ساخت بنا با نظارت و بر اساس اصول ساخت و ساز اقدام نمایند.

 بهره برداری از پروژه آبرسانی به تیرتاش گلوگاه 
با بهره مندی۶۴۰ خانوار

ساری- رییسی به مناسبت گرامیداشــت هفته دولت، پروژه آبرسانی به روستای 
تیرتاش گلوگاه با بهره مندی ۶۴۰خانوار به بهره برداری رسید.

در این مراسم مهندس بهزاد برارزاده مدیر عامل آبفا مازندران ،دکتر داودی فرماندار شهرستان گلوگاه و 
جمعی از مسئولان و مردم حضور داشتند. ابتدا مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مازندران ضمن تبریک 
هفته دولت اظهار داشت: ما در مقابل شهدا که جان دادند اما خاک ندادند و نسل آینده که عملکرد ما رو 
مورد پرسشگری قرار می دهند مسئولیم لذا باید در راستای ارایه خدمات به مردم و رفع محرومیت بیش 
از پیش تلاش کنیم.وی با اشاره به تخصیص ۷۳۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای محرومیت زدایی ۱۰ هزار 
روســتا در سطح کشور افزود:در حوزه آبرسانی فقط ۱۲درصد از آبهای سطحی در مازندران استفاده می 
شود و بقیه نیاز آبی استان معادل ۸۸درصد از چاهها و چشمه ها تامین می شود.مهندس برار زاده در ادامه 
سخنانش درخصوص عملیات آبرسانی به روستای تیرتاش گلوگاه، هدف از اجرای این پروژه را تامین آب 
شرب سالم ، بهداشتی و پایدار،ایجاد ذخیره مطمئن در مواقع پیک مصرف و افزایش توان انتقال بیان کرد 
و گفت: برای بهره برداری از این پروژه عملیاتی شامل حفر و تجهیز یک حلقه چاه با آبدهی ۹لیتر در 
ثانیه،احداث مخزن بتنی به حجم ۵۰۰متر مکعب،اجرای خط انتقال به طول ۲۵۰۰متر و احداث اتاقک 
تابلو برق اجرا شده است.مهندس برارزاده اعتبار صرف شده برای این پروژه را ۴۰میلیارد ریال اعلام کرد و 
گفت:با بهره برداری از پروژه آبرسانی به تیرتاش گلوگاه ۶۴۰خانوار این روستا از نعمت آب آشامیدنی سالم و 
بهداشتی برخوردار شدند.در ادامه فرماندار گلوگاه ضمن قدردانی از کارکنان شرکت آب و فاضلاب مازندران 
در اجرای پروژه آبرسانی تیرتاش گلوگاه در مدت زمان کوتاه اظهار داشت: هفته دولت فرصت مغتنمی 
است تا دستاوردهای تلاش خود را با افتخار به مردم عرضه کنیم در همین راستا اقدامات شایسته شرکت 

آبفا در استان و شهرستان گلوگاه در زمینه محرومیت زدایی شایسته تقدیر است.

تعامل دو سویه بانک ملی ایران و پالایشگاه اصفهان 
افزایش می یابد

اصفهان_محسن راعی:مدیرعامل بانک ملی ایران به همراه جمعی از اعضای هیئت 
مدیره و مدیران ارشد بانک از شرکت پالایش نفت اصفهان بازدید کرد و در راستای 
راه های مشترک برای گسترش تعاملات و تقویت و توسعه روابط و همکاری های دو 

جانبه با مدیر عامل این شرکت به گفت  وگو نشست.
محمدرضا فرزین در جریان حضور و دیدار با مدیرعامل پالایشگاه اصفهان در ابتدا با حضور بر سر مزار 
شهدای گمنام در این مجموعه به مقام شامخ این شهدا ادای احترام کرد و طی یک نشست به تشریح 
خدمات و توانمندی های بانک ملی ایران پرداخت و گفت: بانک به بهبود و تقویت تولید و ایجاد فرصت های 
اشتغالزایی در کشور نگاه راهبردی و حمایتی دارد. وی در ادامه گفت: بانک ملی ایران آمادگی دارد متناسب با 
نیاز  این مجموعه  خدمات کارآمد مالی و بانکی را طراحی و ارائه کند. وی ادامه داد: بانک مصمم است با ارائه 
بسته های خدماتی متنوع و راه حل های مالی منطبق با نیاز پروژه های توسعه محور این مجموعه، نقش خود 
 را در کمک به پیشبرد صنعت انرژی و نفت به خوبی ایفا کند تا در تمامی سطوح در کنار مشتریان خود باشد.
دکتــر فرزین در این بازدید با بیان این که اســتراتژی دو ســاله بانک ملی ایران با هدف مشــتری 
مداری و جذب مشــتریان جدید و بزرگ تدوین شــده است، گفت: واحدهای تولیدی بزرگ مستقر در 
اصفهان از ظرفیت بســیار زیادی به منظور اجرای طرح های توسعه ای و صادراتی برخوردار هستند و 
بانک ملی ایران تا حصول نتیجه آنها را حمایت خواهد کرد.محســن قدیری مدیرعامل پالایشــگاه 
اصفهان نیز در این دیدار با ارائه گزارشــی از عملکرد و فعالیت های این شــرکت، چند خواسته خود از 
 مدیرعامــل بانک ملی ایران را مطرح و در ادامه بر لزوم تقویت همکاری با بانک ملی ایران تاکید کرد.
وی گفت: این شــرکت در حال حاضر از لحاظ حاشیه سود خالص، در رتبه های یکی به آخر و پس از 
پالایشگاه آبادان قرار دارد که تا سال ۱۴۰۵ پیش بینی می شود با افزایش ضریب پیچیدگی، بیشترین 

حاشیه سود را در بین شرکت های پالایشی کشور به خود اختصاص دهد.

طاعون نشخوارکنندگان معضل جدی استان البرز
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز گفت: طاعون نشخوار کنندگان معضل 

جدی چند سال اخیر است.
حامد فرضی در گفتگو با خبرنگار ما ، طاعون نشخوار کنندگان را معضل جدی چند سال اخیر در سطح 
استان دانست و افزود: لازمه مبارزه با هر معضل و مشکلی شناخت ریشه ای و بنیادین آن مشکل و احساس 
مسئولیت پذیری تمام افراد و سازمان های مرتبط و تصمیم گیری مشکل محور و اقدام جهادی است.مدیر 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری البرز افزود: مجموعه یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز در 
موضوع اخراج دام های غیر مجاز و خارج از ظرفیت چرای مراتع با هیچ دامداری مماشات نکرده و اخراج دام 
از مراتع استان به قید فوریت انجام می شود.فرضی در ادامه بیان کرد: ایستگاه های کنترل دام در نقاط کلیدی 
و گلوگاه ها از حیث ورود دام غیر مجاز و مشاهده موارد مشکوک به طاعون نشخوارکنندگان ایجاد شده است.

این مسئول اضافه کرد: در قدم اول داده های مرتبط با دام غیر مجاز و خارج از ظرفیت را به همکاران ارائه داده 
و در قدم بعدی با بررسی کارشناسانه ، موارد مشکوک به طاعون نشخوارکنندگان شناسایی، قرنطینه و موارد 
به سازمان محیط زیست و دامپزشکی استان اطلاع داده می شود تا اقدامات مقتضی توسط سایر دستگاه ها 
انجام گیرد.وی خاطر نشان کرد: از جمله اقدامات شاخص این مجموعه در خصوص بحث مبارزه با طاعون 
نشخوارکنندگان می توان به استقرار ایستگاه های کنترل دام در مبادی ورودی استان، تخلیه مراتع از وجود 
دام ها و ضدعفونی کردن آبشخورها و همچنین ارسال پیامک به کلیه دامداران و بهره برداران از حیث خروج 
هر چه سریعتر دام خود از مراتع استان اشاره کرد.وی گفت: از تمام سازمان های مرتبط با این امر نیز انتظار 
همکاری های مستمر و عملیاتی را داریم؛ چرا که هدف و اولویت اصلی ما حفظ منابع طبیعی و احترام به 

محیط زیست است که این مقوله همت جهادی همه ی دستگاه های مرتبط را می طلبد.

اخبار کوتاه 

شاهرود-عباسعلی حسین پور:  ریاست 
شورای اســلامی شهر شاهرودگفت: 
نقش زنان در حوزه فرهنگ سازی بر 

کسی پوشیده نیست.
حمیده محبی در جلسه شورای فرهنگ عمومی 
شهرستان شاهرود با اشاره به اینکه زنان از نظر 
آماری حدود نیمی از جامعه را در بر می گیرند اما 
اگر بخواهیم به دید نقش محوری و تربیتی آنها 
توجه کنیم باید دیدی فراتر از آمار داشته باشیم، 
اضافه کرد: بانوان در عرصه های فرهنگی خصوصا 

در خانواده بر روی افراد خانواده نقش مستقیم دارند و ما می توانیم از این حوزه آغاز به 
فرهنگ سازی در زمینه های مختلف نماییم. وی ضمن بیان اینکه تصمیم گیری در 
خصوص ترویج فرهنگ و فرهنگسازی باید طوری باشد که در جامعه ای که زندگی 
می کنیم به همه افراد توجه شود و نگاه شاخص گرایانه بر روی گروه خاص نباشد، 
ابراز داشت: محوریت برنامه ریزی نقشه راه فرهنگی در خصوص سه محور هویت 
ایرانی-انقلابی و اسلامی برنامه ریزی شود. ریاست شورای اسلامی شهر شاهرود با 

تاکید بر اینکه باید آئین ها و رسوم ملیتی را با نگاه 
فرهنگ دید تا آسیب ها را شناسایی و در راستای 
تحقق یک فرهنگ بنیادی گام برداشت، اظهار 
داشت: ما می توانیم در راستای هویت اسلامی و 
انقلابی با نگاه مذهبی و تاریخی برنامه ریزی های 
دقیق را با ایده هایی نو انجام داده و در راستای نظام 
و امید آفرینی در بین مردم پیشگام باشیم.شایان 
ذکر است: به اذعان برخی کارشناسان امور تربیتی 
شهرستان شاهرود، مهمتریت مزیت حضور یک 
بانو در سمت ریاست شورای شهر، توجه علمی و 
عملی به خانواده به عنوان مهمترین نهاد اجتماعی یک جامعه است.گفتنی است: 
علیرغم اعتماد شهروندان شاهرودی به بانوان در ادوار مختلف شورای اسلامی شهر 
شاهرود، اما امسال برای اولین بار یکی از بانوان عضو این شورا به سمت ریاست 
شورای اسلامی شهر شاهرود رسیده که امیدواریم سایر اعضای شورا این فرصت را 
غنیمت شمرده و با همکاری و همراهی سازنده شاهد رشد و بالندگی شهر شاهرود 

در همه جوانب اقتصادی، اجتماعی، سیاسی و... باشیم.

اصفهــان -بهمــن راعــی: معاون 
برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی 
شــهردار اصفهان گفــت: همکاری 
شهرداری اصفهان و جهاد دانشگاهی 

برای اعتلای شهر افزایش می یابد.
سعید ابراهیمی در برنامه »در مسیر بالندگی« 
که با هدف ارائه دستاوردها و توانمندی های جهاد 
دانشگاهی اصفهان با سه شاخه دستاورد، تجربه 
و ایده همزمان با سالگرد تأسیس این نهاد انقلابی 
برگزار شد، اظهار کرد: همکاری جهاد دانشگاهی 

و شهرداری اصفهان سابقه طولانی دارد و گسترش این همکاری ها برای اعتلای 
شهر مؤثر خواهد کرد.

وی با بیان اینکه جهاد دانشگاهی بهترین جایگاه برای جهاد علمی و گسترش 
اقتصاد دانش بنیان است و با تأکیدات مقام معظم رهبری در خصوص تولید و 
تجاری سازی علم و گسترش اقتصاد دانش بنیان، نقش جهاد دانشگاهی به عنوان 
یک نهاد جهادگر علمی برجسته تر می شود، افزود: رویکرد مدیریت شهری استفاده 
از ظرفیت جهاد دانشــگاهی با دو هدف رفع چالش ها و استفاده از فرصت های 
شهری و خدمت به همشهریان و از یک طرف بازارسازی و فرصت سازی برای 
شرکت های دانش بنیان برای ورود به مسائل شهری، رفع گوشه ای از چالش های 

اقتصادی شرکت های دانش بنیان است.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با تاکید بر اینکه 

در موضوع دستاوردها و ایده های نو، شهرداری 
اصفهان با تأسیس دو اداره »ارتباط با صنایع و 
شرکت های دانش بنیان« و »خلاقیت و نوآوری« 
به صورت سیســتمی در این حوزه ها ورود پیدا 
کرده اســت، ادامه داد: در حال حاضر شهرداری 
اصفهان با شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان و 
دانشگاه آزاد اسلامی ظرفیت های جدید همکاری 
ایجاد کرده است که منجر به حمایت عملی از 
شرکت های دانش بنیان شده است که نمونه آن را 
در قالب قراردادهای خرید محصولات دانش بنیان 
با توجه به نیاز بخش های مختلف شهرداری و ایجاد سرای نوآوری با همکاری 
دانشگاه آزاد اسلامی می توان نام برد. وی افزود: شهرداری اصفهان با همکاری 
جهاد دانشگاهی نیز پروژه های مشترکی همچون نظرسنجی مسافران نوروزی و 
بررسی میزان فرسودگی شغلی بر رضایت شغلی و تعهد سازمانی کارکنان سازمان 

آرامستان های شهرداری اصفهان انجام داده است.
ابراهیمی با بیــان اینکه از دیگر حمایت های مدیریت شــهری این دوره از 
شرکت های دانش بنیان را می توان تأمین فضاهای اشتراکی برای استارتاپ های 
حوزه فناوری مدیریت شهری دانســت و گفت: مدیریت شهری اصفهان در 
این دوره با شــعار »اصفهان من، شهر زندگی« تلاش می کند با تحقق شهر 
هوشمند، بهبود شرایط شهری و تسهیل و شفافیت حوزه مدیریت شهری را برای 

همشهریان فراهم سازد

منوچهر غفاری  با اشــاره به اهمیت 
راه اندازی مترو در شــهر کرج گفت: 
پروژه قطار شــهری کرج را تا حصول 

نتیجه کامل پیگیری می کنیم.
به گزارش خبرنگار ما ) علی حســن آبی ( - 
سرپرست شــهرداری کرج در جلسه رسیدگی 
به پروژه خط ۲ قطار شــهری کرج که با حضور 
علیرضا رحیمی، علی ذبیحی، مسعود محمدی، 
سید مرتضی اعتصامی و فاطمه منعمی، اعضای 
شــورای شــهر و خلیل کوزه کنانی، سرپرست 

سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج برگزار شد، ضمن قدردانی از همکاری و 
حضور شورای اسلامی شهر برای تسریع در اجرای پروژه خط ۲ بیان داشت: همه 
ما  به خوبی به اهمیت تکمیل قطار شهری و این مطالبه جدی شهروندان واقف 
هستیم و به طور جدی و عملیاتی روند احداث قطار شهری کرج را دنبال می کنیم.
این مسئول اضافه کرد: شورای شهر و شهرداری کرج در تلاش است تا این پروژه 
بزرگ شهری را با همه توان خود تا حصول نتیجه کامل و بهره برداری آن پیگیری 

کند. در ادامه جلسه، خلیل کوزه کنانی، سرپرست 
سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج ضمن 
قدردانی از پیگیری و همکاری های شــهردار و 
اعضای شورای اسلامی شهر کرج، گزارش جامع 
و کاملی از روند اجرای پروژه، تست های در حال 
انجام در طول خط و نحوه تعمیرات رام قطارهای 
شهر کرج و چگونگی انتقال آن ها به تونل ارائه 
داد.وی همچنین خواستار ایجاد بسترهای لازم در 
رفع موانع و مشکلات پروژه جهت بهبود شرایط 
پیشرفت و نزدیک شدن به بهره برداری شد.لازم 
به توضیح است در این جلســه در خصوص مسائل پیرامون پروژه خط ۲ قطار 
شــهری و برنامه های طراحی شده به منظور پیشرفت و نزدیک شدن به مراحل 
بهره برداری، بحث و تبادل نظر شد.در پایان این جلسه ضمن بازدید حاضرین از 
ایستگاه چهارراه طالقانی، شفت ورود ناوگان و تأسیسات نصب شده تونل و ایستگاه 
مقرر شد هر هفته روند اجرایی اولویت اول راه اندازی خط ۲ با حضور کلیه مسئولان 

به صورت عملیاتی مورد بررسی قرار گیرد.

کرمانشــاه - الهه فرهــادی : بلوک 
بیمارســتان حضرت   LDR زایمان
حضور  با  کرمانشــاه  معصومه)س( 
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی 
کشور، رشیدی؛ نماینده مردم کرمانشاه 
در مجلس شورای اسلامی و جمعی از 

مسئولین استانی افتتاح شد.
میرهاشم موسوی؛ مدیرعامل سازمان تامین 
اجتماعی کشور در مراسم افتتاح این بخش در 
جمع خبرنگاران، بااشاره به اهتمام این سازمان 

مبنی بر توسعه خدمات درمانی، اظهار کرد: حدود ۱۰ ماه پیش سفری به کرمانشاه 
داشــتیم که طی آن مصوباتی برای توسعه ارائه خدمات این سازمان در استان 
در دستور کار قرار گرفت که یکی از آنها راه اندازی بخش LDR بیمارستان 
حضرت معصومه)س( کرمانشاه بود.وی افزود: خوشبختانه امروز این پروژه با 
اعتبار ۱۴ میلیارد تومان و با ۸ اتاق زایمان مدرن و منحصر بفرد از نظر کیفیت 
به افتتاح رسید.مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی اضافه کرد: باتوجه به اینکه 
حدود یک سوم از موالید استان در این بیمارستان انجام می شود، راه اندازی این 
بخش خدمات بسیار خوبی برای مردم کرمانشاه خواهد بود و می توانیم شاهد آثار 
رشد جمعیت در استان باشیم.وی از کلنگ زنی پروژه توسعه درمانگاه بیمارستان 
حضرت معصومه)س( نیز در ۹ ماه قبل یاد کرد و گفت: این پروژه در حال حاضر 
حدود ۲۰ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و با تقویت منابع مالی به روند تکمیل 

آن ســرعت می بخشیم.موسوی با بیان اینکه 
توسعه درمانگاه های تامین اجتماعی در دیگر 
شهرستان های اســتان هم در دستور کار قرار 
دارد، عنوان کرد: احداث درمانگاه های هرسین 
و کنگاور مصوب شــده و تا زمان افتتاح این دو 
مرکز می توانیم مکانی به صورت استیجاری به 
عنوان درمانگاه راه اندازی کنیم.در ادامه محمد 
رشــیدی؛ نماینده مردم کرمانشاه در مجلس 
شورای اسلامی نیز در جمع خبرنگاران حاضر 
در این مراسم از راه اندازی LDR بیمارستان 
حضرت معصومه)س( به عنوان یک کار کم نظیر و ارزشــمند از نظر خدمات 
درمانی یاد کرد و گفت: باتوجه به اقدامات مثبتی که سازمان تامین اجتماعی انجام 
می دهد، امسال هم یک تفاهم نامه بین مجلس شورای اسلامی و این سازمان 
منعقد می شود تا به مانند سال گذشته منابع مالی خوبی به این سازمان تزریق 
کنیم.به گفته این مسئول، در برنامه هفتم توسعه هم احکام مناسبی برای تقویت 

سازمان تامین اجتماعی و مستمری بگیران در نظر گرفته شده است.
میثم حجتی؛ مدیر درمان تامین اجتماعی استان کرمانشاه هم ضمن تاکید بر 
اینکه بخش LDR بیمارستان حضرت معصومه)س( در مدت زمان کوتاهی به 
بهره برداری رسید افزود: این مرکز، یکی از مدرن ترین و استانداردترین زایشگاه ها 
در ایران است که هرکدام از بانوانی که فرزند خود را به دنیا آورده اند در یک اتاق 

با حضور پدر خانواده خواهند بود.

در جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان شاهرود عنوان شد: 

معاون شهردار اصفهان خبر داد:

سرپرست شهرداری کرج؛

با حضور مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی کشور:

رییس شورای شهر:فرهنگ سازی از خانواده آغاز شود

 گسترش همکاری شهرداری اصفهان
 و جهاد دانشگاهی برای اعتلای شهر

بهره برداری از مترو مطالبه جدی شهروندان است

 بخش LDR بیمارستان 
حضرت معصومه)س( کرمانشاه افتتاح شد

آذربایجان شرقی – مسلمی : معاون سیاسی و امنیتی 
استاندار آذربایجان شــرقی گفت: برنامه های هفته 
گرامیداشــت دفاع مقدس باید کیفی سازی شود تا 
اثرگذاری آن بین نسل جوان و جدید ملموس تر بشود.

تراب محمدی در جلســه ستاد گرامیداشــت چهل و دومین 
سالگرد دفاع مقدس، هدف اصلی از برگزاری برنامه های مربوط 
به این هفته را آشــنا ساختن نسل جوان با این دوران افتخارآمیز 
دانست که در آن دوران حضور نداشتند و نمی دانند در آن دوران 
چه اتفاقاتی رخ داده اســت.وی با بیان اینکه باید در تاثیرگذاری 
برنامه های گرامیداشت هفته دفاع مقدس تمرکز بیش تری شود، 
اظهار داشــت: فرهنگ دفاع مقدس دارای ظرفیتی بسیار وسیع 
برای جذب جوانان است و اگر تاکنون در این زمینه موفقیت هایی 
به دست نیامده است، ناشی از کم توجهی ما به کیفیت تاثیرگذاری 
برنامه هاست.محمدی، بهره گیری از شیوه های نو، ادبیات و هنر 

را از جمله عوامل موثر در افزایش تاثیرگذاری برنامه های مربوط 
به دفاع مقدس دانســت و ادامه داد: استکبار رسانه ای از طریق 
پمپاژهای خبری، هنری و ســینمایی به دنبــال ایجاد انحراف 
فکری در جوانان است.وی با اشاره به شیوه های نوین استفاده شده 
در موزه ها و نمایشگاه ها برای جلب نظر مخاطبان، یادآور شد: با 
توجه به تمایل عموم مردم به تماشای ویدئوها و گراف های کوتاه، 
باید تولید محتوا در این سبک مورد توجه بیش تری قرار بگیرد و 
همه نهادها و دستگاه های اجرایی استان باید در برپایی باشکوه 
این نمایشگاه ها همکاری کنند و نباید کلیه امور بر عهده یک 
نهاد یا سازمان قرار بگیرد.محمدی ادامه داد: باید توجه داشت که 
در امان ماندن جوانان از تهاجم فرهنگی دشــمنان تنها در سایه 
نهادینه شدن فرهنگ دفاع مقدس ممکن می باشد، هر لحظه و 
هر زاویه از دفاع مقدس دارای درس و پیام است.  وی استفاده از 
جهاد تبیین در این موضوع را بسیار لازم و ضروری بیان و اضافه 

کرد: وظیفه اصلی این موضوع بر عهده کسانی است که خود در 
دوران دفاع مقدس حضور داشته اند و از نزدیک وقایع آن روزگار 
را لمس کرده اند، گرچه تعداد رزمندگان حاضر در صحنه نبرد در 
مقایسه با کل جمعیت کشور زیاد نبود، اما تقریبا" همه مردم در 
آن سال ها با این موضوع درگیر بودند.محمدی افزود: جوانانی که 
پس از سال ۱۳۶۷ متولد شده اند هیچ اطلاعی از علت و علل آغاز 
جنگ، حوادث مربوط به آن و همچنین دستاوردهای آن ندارند 
که همه این ها باید تبیین شده و به درستی روشنگری شود.وی 
با بیان اینکه امام خمینی )ره( از دفاع مقدس به  عنوان گنجینه 
عظیم یاد کرده اند، گفت: دفاع مقدس نتایج بسیاری برای ما به 
ارمغان داشت از جمله اینکه باعث افزایش خودباوری، مقاومت و 
عزت نفس ما شد، زیرا دشمن با راه انداختن این جنگ هشت ساله 
به دنبال خاموش کردن چراغ انقلاب اسلامی بود اما نه  تنها این 
هدف محقق نشد، بلکه نیروهای انقلاب روزبه روز رشد یافته و 

توانستند در مقابل زورگویان جهان بایستند.محمدی اظهار داشت: 
اگر دفاع مقدس به درســتی تبیین نشود، ارزش های آن توسط 
دشمنان تحریف شده و به نوع دیگری برای جوانان بیان خواهد 
شد.به گفته وی هم اکنون روحیه شهادت طلبی، ایثار، فداکاری و 
از خودگذشتگی در جوانان وجود دارد و حضور پرتعداد جوانان در 
میان مدافعان حرم موید همین مطلب است اما این روحیه باید 
بیش از این بارورتر شــود. مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش 
های دفاع مقدس آذربایجان شرقی نیز در این جلسه با تاکید بر 
اینکه جهاد تبیین اصلی ترین راهبرد برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس است، گفت: به  مناسبت چهل و دومین سالگرد هفته 
دفاع مقدس تعداد  ۴۲ عنوان برنامه اصلی توسط نهادهای مختلف 
استان اجرا خواهد شد که شعار »ما مقاوم هستیم« به عنوان محور 
آن ها تعیین شده است. امیر دریادار دوم رضا عباسی اصلی ترین 
هدف از برگزاری برنامه های گرامیداشــت هفته دفاع مقدس را 

ترویج فرهنگ ولایت مداری، ایثار، شــهادت، جهاد و خودباوری 
دینی و ملی بیان و اضافه کرد:علاوه بر برنامه های اصلی، ده ها 
برنامه مختلف نیز در سطح استان و  شهرها و روستاهای مختلف 
برگزار خواهد شد. وی اظهار داشت: تبیین قدرت دفاعی و وحدت 
نیروهای مسلح و بسیج مردمی برای ایجاد بازدارندگی در مقابله با 
تهدیدات خارجی، تبیین نقش هدایت و فرماندهی الهی ولی فقیه 
و رهبری در خلق حماسه ها و پیروزی ها، تبیین نقش حماسی و 
وحدت همه اقشار و اقوام در مقابله با استکبار، تبیین نقش عقلانیت 
در دفاع مقدس و دســتاوردها و درس های آن در پیوند با شرایط 
حال و آینده کشور، تبیین نقش مقاومت و ایثار و شهادت در ارتقای 
امنیت و اقتدار ملی، نهادینه سازی ارزش ها و روحیه ایثار در جامعه 
و نیز تبیین الگوی رفتــاری رزمندگان با بهره گیری از فرهنگ 
عاشورایی برای تحقق بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی از مهم ترین 

راهبردهای برنامه های گرامیداشت هفته دفاع مقدس می باشد.

ایلام_ خبرنگار امروز -رییس سازمان جهادکشاورزی 
ایلام گفت: کالاهای اساســی شامل برنج ،شکر، 
گوشت مرغ وگوشت قرمز منجمد به قیمت دولتی در 

اختیار موکب داران قرار خواهد گرفت.
آذرنوش عموزاده در جلســه  هماهنگی ســتاد اربعین ســازمان 
جهادکشاورزی استان با تاکید بر هماهنگی کامل ادارات تابعه وبسیج 

تمام امکانات موجود سازمان در استان در راستای خدمات رسانی بهتر 
به زوار ابا عبدالله الحســین )ع( اظهار داشت: خدمت رسانی به زوار 
اربعین حسینی عبادت است و هرکس با صفای درون وبه قصد قربت 
در ایــن راه گام بردارد،آخرت خود را بیمه کرده اســت.وی افزود: در 
راستای برنامه ریزی های مراسم اربعین امسال وزارت متبوع و ستاد 
اربعین استان، سازمان جهاد کشــاورزی استان در موکب چرداول 

بعنوان پشتیبان عمل کرده و تمام امور محوله به این سازمان در این 
موکب از جمله تسطیح وشن ریزی و آماده سازی و تجهیز وسایل 
سرمایشی و… استراحت گاه زوار بمنظور خدمت رسانی ،انجام گرفته 
واز پانزدهم شهریوماه ، همزمان با افزایش تردد زوار از اولین شهرستان 
ورودی اســتان، بطور رسمی اسکان و تغذیه و خدمت رسانی انجام 
می گیرد.رییس سازمان جهادکشاوزی ایلام گفت: کالاهای اساسی 

شامل برنج ،شکر، گوشت مرغ وگوشت قرمز منجمد به قیمت دولتی 
در اختیار موکب داران قرار خواهد گرفت. همچنین آرد سهمیه ای 
نانوایی های کشیک اربعین شهرستان های استان نیز افزایش می 
یابد.سرپرست نمایندگی ولی فقیه در سازمان در این جلسه کفت: 
حضرت امام حسین )ع(چراغ هدایت وکشتی نجات انسان ها در تمام 
قرون بوده و تا خیمه ی آزادگی در جهان برپاست ،نهضت حسینی 

ادامه دارد.حجت الاسلام بازیار افزود: خدمت رسانی به زوار ابا عبدالله 
الحسین امری مقدس بوده واستان ایلام همانند دوران دفاع مقدس 
در خاکریز نخست ومقدم واسترتژیک وشریان اصلی بزرگراه پیاده 
روی عظیم اربعین کشور قرار دارد و خدمت رسانی در این مواکب،اجر 
اخروی بهمراه داشته و وروحیه ای جهادی می طلبد که این فرصت 

نصیب هر انسانی قرار نمی گیرد.

هوشنگ حیدرنژادیان در جمع خبرنگاران افزود: ۳۱۶ هزار تن محصول راهبردی گندم 
به مبلغ ۳۱۶ هزار میلیارد ریال تاکنون از کشاورزان استان همدان خریداری شده است.

وی با بیان اینکه ۲ ماموریت اساسی بانک کشاورزی در سالجاری در حوزه مردمی سازی یارانه ها و اجرای بند 
الف تبصره ۱۸ بوده است اضافه کرد: برای مردمی سازی یارانه ها طبق برنامه ریزی های صورت رفته متناسب 
با انتظارهای اولیه و هیجاناتی که در این زمینه وجود داشت، ۲ هزار و ۸۵۷ فقره تسهیلات به مبلغ ۲ هزار و 
۵۷۰ میلیارد ریال پرداخت شد.مدیر امور شعب بانک کشاورزی استان همدان ادامه داد: سهم استان همدان در 

اجرای بند الف تبصره ۱۸ که بهمن ماه سال گذشته به بانک ها ابلاغ شد، سه هزار و ۶۳۴ میلیارد ریال بود 
که بانک کشــاورزی از این محل به ۸۳ طرح گلخانه ای، واحد پرورش ماهی و واحدهای دامی یک هزار و 
۶۵۳ میلیارد ریال در قالب سرمایه در گردش پرداخت کرده است.حیدرنژادیان با بیان اینکه این اعتبار برای تثبیت 
اشتغال موجود و بخشی هم برای راه اندازی طرح های موجود پرداخت شد ادامه داد: با در نظر گرفتن ۲۳ طرح 
مصوب به مبلغ ۹۲۱ میلیارد ریال در مجموع ۲ هزار و ۵۷۴ میلیارد ریال پرداخت شــده که ۷۲ درصد اعتبار 
ابلاغی را شامل می شود.وی گفت: ۱۲ هزار و ۷۵۲ فقره تسهیلات به میزان ۱۵ هزار میلیارد ریال پنج ماهه 

سال جاری پرداخت شده که از نظر تعداد ۸۰ درصد و مبلغ پرداختی ۱۰۷ درصد رشد داشته ایم.مدیر امور شعب 
بانک کشاورزی استان همدان اضافه کرد: صندوق بیمه محصولات کشاورزی ۹۰۲ میلیارد ریال غرامت ناشی از 
خشکسالی به کشاورزان استان همدان پرداخت کرده در حالیکه میزان حق بیمه دریافتی ۱۲۱ میلیارد ریال بوده 
است.حیدرنژادیان خاطرنشان کرد: هفته دولت امسال بخشودگی ۶ درصد سود و جرائم برای همه طبقات اجرایی 

شد که تاکنون ۱۸۰ نفر به مبلغ ۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال از این طرح استفاده کردند.
وی اظهار داشــت: در راستای حمایت از فرزندآوری ۳۴۳ فقره تسهیلات به میزان ۱۵۲ میلیارد ریال معادل 
۶۱ درصد اعتبار ابلاغی پرداخت شــد همچنین پنج ماهه ســالجاری ۵۴۵ فقره تسهیلات ازدواج به میزان 

۷۵۶ میلیارد ریال معادل ۸۷ درصد اعتبار ابلاغی به استان به زوج ها پرداخت شده است.

برنامه های هفته دفاع مقدس باید کیفی سازی شود

کالاهای اساسی به قیمت دولتی بین موکب داران توزیع می شود

 ۳۱۶ هزار تن محصول راهبردی گندم تاکنون از کشاورزان استان همدان خریداری شده است

معاون سیاسی و امنیتی استاندار آذربایجان شرقی:

رییس سازمان جهادکشاورزی ایلام؛

آیت الله سید صادق پیشــنمازی، نماینده مردم 
مازندران در مجلس خبرگان رهبری در جلســه 
شــورای اداری شهرداری ساری بابیان اینکه کار 
شهرداری سخت است و شــهرداری در جبهه 
اول انتظارات است، گفت: تلاش شهرداری برای 

خدمات رسانی به شهروندان مشهود است.
وی با اشــاره به میزبانی شهر ساری از کشورهای عضو اکو، 
این رویداد را فرصت مغتنم برای معرفی جاذبه های گردشگری 
دانست و افزود: ۲۰۲۲ فرصت مناسب گردشگری برای شهر 
ساری تلقی می شود که می توان با برنامه ریزی مناسب از این 
فرصت بهترین بهره را برد.نماینده مردم مازندران در خبرگان 
رهبری با تأکید بر پیوست فرهنگی- اسلامی- ایرانی، رویداد 
۲۰۲۲ را فرصت مهم برای تبیین ارزش های اسلامی دانست 
و گفت: در این مســیر می توان با استفاده از نخبگان علمی و 
حوزوی طرح های شــهری را حصول و عملیاتی کرد.آیت الله 
پیش نمازی، تجارب روش های آموزشــی را در توسعه شهر و 
ارتقای توسعه شهری مهم دانست و افزود: می توان با استفاده 
از تجارب شــهرداری های موفق به این مهم دست یافت.وی، 
ساختارهای قدیمی را از چالش های مهم حوزه شهری برشمرد 
و هوشمند سازی را مهم اقدام در جهت کاهش ترافیک شهری 
عنوان کرد.وی تکریم، احترام و تواضع را در جذب توریست و 
گردشگر مهم دانست و افزود: باید تلاش کنیم در میزبانی از 
گردشگران کشورهای عضو اکو با رفتار مناسب و احترام فضای 

گردشگری را توسعه و در جذب گردشگر موفق عمل کنیم.
آیت الله پیشنمازی بر ضرورت گره گشایی از مشکلات مردم 

تأکید کرد و گفت: خدمت به خلق خدا امری عبادی است.
وی به خدمات ارزنده دولت ســیزدهم اشــاره کرد و جراحی 

اقتصادی مهم ترین راه کار دولت در حوزه  اقتصادی بوده است.
نماینده مردم مازندران در خبرگان رهبری گفت: بهتر است 
شــهرداری در مناسبت های مختلف از فضاسازی های متنوع 
استفاده کند و برخی از آموزش های را در فضای تبلیغات شهری 

به نمایش بگذارد.
توسعه بدون چالش در سایه تعامل شورای 

اسلامی شهر و شهرداری
جواد طالبی شهردار ساری نیز ضمن خوشامدگویی به نماینده 

مردم مازندران در خبرگان رهبری در طلیعه سخنانش مجموعه 
شهرداری را خادم مردم دانست و تأکید کرد که این مجموعه از 
حلقه های اول جبهه خدمات رسانی به شهروندان است و تلاش 

داریم شهری در شأن و منزلت مرکزنشینان بسازیم.
وی افزود: زمانی شهرداری را تحویل گرفتیم که این شهرداری 
با بدهی های سنگین به مالیات، تأمین اجتماعی و بانک ها مواجه 
بوده است اما با عزمی که در تیم مدیریتی شهرداری ساری وجود 

داشت این بدهی ها را به حداقل رساندیم.
شهردار ساری ســاماندهی امورات اداری، راه اندازی معاونت 
برنامه ریزی و امور مناطق، راه اندازی کارخانه آســفالت بعد از 

۶ سال، راه اندازی کارخانه سنگ شکن بعد از مدت ها توقف را 
ازجمله اقدامات این شهرداری طی یک سال گذشته برشمرد.

طالبی افزود: طبق آخرین آمار، شــهر ساری از ۳۰۰ هزار نفر 
جمعیت برخوردار است اما این شهرداری به بیش از ۵۰۰ هزار 
نفر به واسطه مرکزیت بودن خدمات رسانی می کند و این موضوع 

وظایف شهرداری در انجام امور محوله را سنگین تر می کند.
شهردار پایتخت گردشــگری اکو تأکید کرد که با همدلی، 
هم افزایی و تعاملی که بین مجموعه شــهرداری و شــورای 
اسلامی شــهر وجود دارد تلاش می کنیم تا شهرداری بدون 

چالش به سمت توسعه و پیشرفت حرکت کند.

طالبــی همچنین اســتمرار فعالیت عمرانی فاز ســوم ابن 
شهرآشوب، بازپیرایی میدان ساعت، راه اندازی شهرداری بافت 
کهن، یکپارچه سازی دبیرخانه کمسیون ماده صد، صدور پروانه 
تک برگ با کم ترین درصد خطا را از دیگر اقدامات شهرداری در 
طی یک سال گذشته عنوان کرد.شهردار ساری به پروژه نیروگاه 
زباله سوز در ساری اشاره کرد که پس از سال ها توقف با تلاش 
شبانه روزی شهرداری و ورود سازمان بسیج سازندگی و حمایت 
دولت سیزدهم، هم اکنون از رشد فیزیکی بالایی برخوردار است 
و طبق زمان بندی بناست این مطالبه دیرینه مردم مرکز استان 
در دهه فجر به مرحله افتتاح برسد.طالبی افزود: همسان سازی 
تابلوهای تجاری و سنگ فرش بازار در هسته مرکزی شهر تأکید 
بر احیای بافت تاریخی بوده که در نام ساری به عنوان شهری 
تاریخی با قدمت سه هزارساله یادشده است  در زمره مهم ترین 

اقدامات شهرداری طی همین مدت قرارگرفته است.
وی به پروژه خیابان ایده آل در مرکز استان اشاره کرد، افزود: 
پــروژه خیابان ایده آل پروژه خدماتــی- اجتماعی –عمرانی 
است که با پیوست سیما و منظر و با رویکرد میزبانی ساری از 
کشورهای عضو اکو )۲۰۲۲( به مرحله اجرا درآمد. بنا داریم شهر 

ساری را به نقطه هدف گردشگری تبدیل کنیم.
شهردار ساری بابیان اینکه تلاشمان را مضاعف می کنیم تا 
شهر ســاری را به روزهای خوب برگردانیم، گفت: شهرداری 
ساری که در سال ۱۴۰۱ تمامی پروژه های شهری را با پیوست 
سیما و منظر بنا نهاد و تلاش می کند با ایجاد امکانات رفاهی 
و بهبود کیفیت محیط شهری در جهت رضایتمندی شهروندان 

ساری گام مناسب بردارد.

نماینده مردم مازندران در مجلس خبرگان رهبری:

تلاش شهرداری ساری در ارتقای خدمات رسانی به شهروندان مشهود است

https://www.eorc.ir/1401/06/10/%d8%aa%d8%b9%d8%a7%d9%85%d9%84-%d8%af%d9%88-%d8%b3%d9%88%db%8c%d9%87-%d8%a8%d8%a7%d9%86%da%a9-%d9%85%d9%84%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d9%88-%d9%be%d8%a7%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%b4%da%af%d8%a7/
https://www.eorc.ir/1401/06/10/%d8%aa%d8%b9%d8%a7%d9%85%d9%84-%d8%af%d9%88-%d8%b3%d9%88%db%8c%d9%87-%d8%a8%d8%a7%d9%86%da%a9-%d9%85%d9%84%db%8c-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d9%88-%d9%be%d8%a7%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%b4%da%af%d8%a7/
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